
 

Suomen Jousiampujain Liitto ry                               PÖYTÄKIRJA  8/2024 
 
Hallituksen kokous, etäkokous  
10.9.2024 klo 18.30  
 

Kutsuttuna: Kari Koskinen, Mika Savola, Jani Savilampi, Johanna Helin, Tuula Mikkola, Päivi 
Harjunpää, Matti Aaltonen, Ensio Lehto  

Lisäksi esittelijöinä vain puheoikeudella: toiminnanjohtaja Arto Ahola, seurakehittäjä Marja 
Raisoma , Valmennuspäällikkö Aleksandra Hint 

Estyneet: Marja Raisoma, Päivi Harjunpää, Jani Savilampi liittyi kohtaan 4.1. 

 
1. Kokouksen avaus 
 

Kari Koskinen avasi kokouksen klo 18:36 
 
2.  Läsnäolijoiden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi ja estyneet yllä. 
 
3.  Edellinen kokous ja Sähköpostipäätökset 13.8.2024 – 10.9.2024 välillä 
 

Hyväksyttiin Kokouksen 7/2024 pöytäkirja 
 
4.  Statusraportit (Yhteenveto 13.8. - 10.9. 2024)  

 
4.1 Seuratoiminta (Marja) 

● Uutisia: 3D:n MM-kisajoukkue valittu, Junnu Cupin tulokset, kesän SM-kisojen 
tunnelmia sekä Paralympialaisten jousiammunnasta 

● Sjal.fi-sivun kilpailupäivityksiä, SE-päivityksiä, korjauksia etc. tilattu mitaleita 
ja pinssejä, postitettu mitaleita &amp; viety suoraan kaulaan 
kilpailussa, hoidettu Holvin tilauksia 3D:n MM-joukkueelle (tilattu vaatteita, 
viety maajoukkupaitoja painoon, ohjeistettu uusi painaja), luettu ja vastattu 

● Foorumilla, tehty tunnuksia Foorumille, päivitykset Face&amp;Insta 
● VOKin kahden yleisosan (Minä valmentajana &amp; Oppimistyylit ja 

ohjaaminen) materiaalin valmistelu, koulutusten pito Lahdessa, koulutuksen 
jälkeinen viesti ja kotitehtävä annettu, työtunnit ja kustannukset Artolle 
tiedoksi 

● Tulevien koulutusten suunnittelu, lajiosan järjestely tammi-helmikuulle 2025 
aloitettu 

● Seuratoimijoita neuvottu puhelimitse &amp; sähköpostitse, kaksi 
seura ohjaajakoulutusta &amp; Muksujen Ensinuolet -koulutusta loppuvuoden 
aikana suunnitteilla 
 

 



 

 

 
4.1 Maajoukkuetoiminta, valmennuskoulutus, muu kilpailutoiminta, 
(Aleksandra) 

 
● LA28-valmennusryhmän nimeäminen kaudeksi 2024-2025 
● LA28-valmennusryhmän kulurakenteen, käytännön sääntöjen, tulevan 

kauden suunnitelman tarkistus ja muokkaaminen sekä tavoitteiden 
asettaminen 

● Kv-kilpailuiden laskutusta 
● Sähköposteihin vastausta 
● Maajoukkue valmentajien kanssa keskustelua (leiritoiminta, kuntotestit, 

tulevaisuuden suunnitelmat jne.) 
● Kilpailukalenterin päivittäminen + Tilastopalvelun käyttö 
● LA28-valmennusryhmän harjoitussuunnitelmat pyydetty tarkistettavaksi (+ 

vuosisuunnitelma pohjan tekeminen) 
● 2025 kv-kilpailuiden tulosrajojen ilmoittaminen 
● Aikuisten kv-kilpailuiden käytännön ohjeiden laatiminen 
● Kuntotestien suunnittelua 
● Kuortaneen lokakuun leiriohjelman suunnittelua 
● Kuortaneen lokakuun leiri-ilmoittautuminen auki + hinnat tarkistettu 
● Olympiakomitean palavereja 

 
Tulossa: 

● VOK:n lajiosuuden suunnittelua  
● Maajoukkueiden nimeämiset - osa (tähtäimet) hoidettu, muut syyskuun 

lopussa 
● LA28-valmennusryhmän harjoitussuunnitelmien tarkistusta ja palautteen 

antoa - tulevat tavoitteet mielessä + miten ne saavutetaan (haasteita? 
kehityskohtita? näiden vaikutus tavoitteisiin?)  

● LA28-valmennusryhmän valmentajien palaveri - viime kauden analysointia  
● LA28-valmentajien koulutustarpeen analysointi - keskustelua aiheeseen 

liittyen lisää Kuortaneen leirillä 
● Olympiakomitean palavereja 
● Urheilun Verkostopäivät Helsingissä 7-8.10.2024 
● Kuortaneen maajoukkueleiri 11-13.10.2024 + leirimateriaalin tekeminen (osa 

jo tehty) 
 

Merkittiin tiedoksi. 

Päätettiin kysyä seuroilta VOK:n jälkeisestä sitoutumisesta VOK:lle 
osallistujilta. Päätetään sitouttaa osallistujia Liiton toimesta .   

 
 
 
 

 



 

 
4.3 Hallinto (Arto ja Kari)  
 

Arto ja Kari tehdyt : 
 

● Arto on lähettänyt kirjeen valikoiduille Euroopan liitoille, jotta ne ilmoittavat 
yhteistyöhalunsa ja kiinnostuksen - ei vastauksia toistaiseksi.. 
 

● Tapaamiset ja kontaktit verkosto ja mahdolliset yhteistyötahot: 

▪ 20.08. Calculus Netvisor palaveri Lahdessa - Arto ja Kari 

▪ Olympiakomitean PJ/TJ info Sporttitalo 27.8. (Arto ja Kari) - Pariisin 
purkua, toimitilan järjestelykatsaus (Olympiastadion vaihtoehtona 
Valimolle, tutustumiskierroksia tulossa kalentereihin) 

▪ 28.8.-29.8. Arto tapasi Tapio Korjuksen Kuortaneella ja kävi 
keskusteluja mm. Kuortaneen järjestelyistä Urheiluopistoverkostossa - 
jatketaan tällä viikolla Tapion kanssa to tai pe 

▪ 3.9. Arto ja Kari vastassa Para-ampujia Helsinki Vantaalla yhdessä 
Paralympiakomitean kanssa - Liitto huomioi joukkuetta VIP lipuilla 
Salpausselän kisojen kanssa yhteistyössä joukkueen jäseniä 

▪ 5.9. Arto ja Kari Calculus Oy:n kanssa taloushallinto- ja Netvisorin 
käyttöpalaveri Lahdessa/online  

▪ Pariisin Olympia- ja Paralympiakisojen analysointi alkanut OK:n 
taholta, odotettavissa erilaisia kyselyitä Allulle ja Artolle  

 
 Merkittiin tiedoksi  
 
5. Kilpailutoiminta (Enska) 

● Kilpailutoiminta ns. välivaiheessa ulkokausi loppumassa ja sisäkausi vasta aluillaan 
● Seinäjoelta tehtiin Suomen ennätyksiä laajasti  
● Syksy hyvää aikaa näissä säissä, kilpailutoiminta  
● Kemi-Areenalle huhtikuussa 2025 myönnettiin kaikki SM-kisat, järjestelyt etenevät jo  
● Anottuna ensi kesän SM-kisa - muilla vielä mahdollista hakea 
● Junioreiden SM-kisan järjestäjää haetaan vielä  
● Ensio ja Arto palaveeraavat kutsuista ja sen informoinnista liiton sivuilla ja seuroille  
● Keskusteltiin myös Master tietokannasta ja sen luomisesta 

 
Merkittiin tiedoksi 

 
6. Seurahallinto-asiat 
 

● Marjalta ajankohtaista asiaa kokouksessa, jos on 
○ Siirrettiin seuraavaan kokoukseen 

 
7. Valmennus - asiat 
 

 



 

● Aleksandralta ajankohtaista asiaa kokouksessa, jos on 
○ Siirrettiin seuraavaan kokoukseen 

 
 
8. Liiton Strategia Keskustelun jatkokeskustelua tuleville vuosille  

 
Käydään lähetekeskustelu SJAL:n tulevan Olympiadin strategiasta suhteessa 
OK:hon sekä Paralympiakomiteaan ja niiden linjauksia kohtaan. Kuinka se 
mahdollisesti vaikuttaa jo tulevan vuoden toiminta- ja taloussuunnitteluun yhdessä 
OKM:n  valtioavun suhteen. 
 
Päätettin käsitellä kohdan 9. kanssa yhdessä 

 
 
9. Liiton Toimintasuunnitelman aihiosta keskustelua 2025  
 

● Merkitään tiedoksi toimintasuunnitelman 2025 perusteet hallituksen linjauksilla, jolla 
Toiminnanjohtaja voi viimeistellä ToSu:n ja budjettiesityksen seuraavaan hallituksen 
kokoukseen 

○ Huippu-urheilu liiton toiminnan ytimessä hyvä pitää, uusien kouluttaminen 
tärkeää. Jousiammunta ennen kaikkea kilpailu (Olympialajiperhe) 2 

○ Jousiammunnan aloituskynnys iästä riippumatta matala. Lajin tunnettuus ja 
esillä olo sekä normi - ja paraurheilun yhdessä tekeminen hyvällä tasolla  

○ Maastolajit varsin syvää osaamista ja kuntoa vaativa osa SJAL:n lajiperhettä. 
Suhteellisesti pienen harrastaja ryhmän tekemää.  

○ Värväyskampanja voisi toimia SJAL:n toimena esim. paraurheilun suuntaan 
○ Suunnitelma näkyvyyden lisäämiseksi, tosuun oma kohta - lista 

päätoimittajista (tietopankki toimittajille) seuroille online koulutus mahdollisesti 
○ Jousiammunta tasa-arvoinen laji  
○ Jousiammunnan sisäisen “urakierron” mainitseminen ampujasta tuomariksi 

jne…  
○ LAJIARVOT - Tasa-arvoinen, hiilijalanjäljen pienuus, vammais/normiurheilu, 

valtava ikäkohorttihaarukka kilpailuissa mahdollista 
○ Kilpailutoiminnan laadun kehittäminen ?? Tämä soveltaen.. 
○ Jousiammunnassa voi olla aktiivinen ampujana, seuratoimijana, valmentajana 

jne. 
○ “Harrastamisen uraputken” kuvaus ideana  
○ Ideariihet ym. keskustelutilaisuudet työkaluna … (Liiton järjestämä, esim. 

alustaja + vapaa keskustelu ) 
 

PÄÄTÖS: Merkittiin keskustelu tiedoksi 
 

 
9. Muut mahdolliset asiat 
 
Asia 1: Kilpailutaso Kaavakkeen mahdollinen uusiokäyttö ? Mutta sääntöjä pitäisi muuttaa, 
Ensio viittasi kahteen kilpailijaan.. (katsotaan Enska tämä ensi torstaina ?) 
 

 



 

PÄÄTÖS: Merkittiin keskustelu tiedoksi 
 
 
10. TES ja työnantaja-asiat 
 
Käydään TES:n voimassa olo ja linjaukset läpi, sekä muut työnantaja-asiat ja merkitään 
tiedoksi sekä ohjeistetaan Toiminnanjohtaja. Käytiin keskustelu ja ohjeistettiin Pj ja Tj.  
 
Arto koostaa hallitukselle sisäisen muistion käydystä keskustelusta  
 
 
11. Seuraavat kokoukset  
 
Hallituksen etäkokoukset: 24.09.2024 klo 18:30 
 
 
12. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja Kari Koskinen päätti kokouksen klo 21:58 
 
 
Puheenjohtaja (Kari Koskinen)     Sihteeri (Arto Ahola) 
 
 

 


